Austrelia

1. The Commonweaith of Austrelia is a self govering federal state. It is situated in the south-west of the Pasific ocean, ocuping the continent of Australia and a great number of islands of which Tasmania is the most important. Australia is a continent-island washed by the Indian and the Pasific Oceans. 

2. The country consists of 6 (six) states and 2 (two) territories. 16 million people live in Australia. The capital is Canberra. The offical language is English. 

3. Australia has a Parlament has two chambers, the house of Representatives and the Senate. the governmant of the country is headed by the Prime Minister. 

4. Australia is not only far from the rest of the world, it has a bad climet, too. The climet is better in the east and south-east, where most big cities have grown-up. But the northen coast has too much rain, and the westen coast is too dry. 

5. The highest part of Australia, and almost all the mountains are near the coast. The whole central part of the country is dry; it never rains, there are no large rivers and no water there. So there is no very rich plant life in Australia, except in the east and south-east. 

6. Australia is an important producer and exporter of primary products: wool, meat, sugar, fruit, black, coal, iron, copper, lead, gold and so on. 

7. Most of the factories are situated near big cities. There are 5 (five) big cities in Australia: Sydney, Melbourne, Adelaide, Perth and bris bane. These cities are also the country's main ports. 

8. Canberra was specially planned as a capital. It is a quriet city. All the gover- ment buildings are situated there. There no industrial plants in the city. About 300000 people live in Canberra. 

9. Sydney is the oldest and largest city in Australia. It was founded in 1788. Sydney is a big industrial centre. About 3 million people now live in the city. 

Перевод текста: Austrelia

1. Commonweaith Austrelia - сам govering федерация. Это расположено на юго-западе океана Pasific, ocuping континент Австралии и большое число островов, из которых Тасмания является самой важной. Австралия - остров континента, вымытый индусом и Океанами Pasific. 

2. Страна состоит из 6 (шесть) государства и 2 (два) территории. 16 миллионов человек живут в Австралии. Капитал - Канберра. offical язык является английским. 

3. Австралия имеет Parlament, имеет две палаты, палату представителей и Сенат. governmant страны возглавляется Премьер-министром. 

4. Австралия не только далека от остальной части мира, это имеет плохой climet, также. climet лучше на востоке и юго-востоке, где большинство больших городов имеет взрослого. Но northen побережье имеет слишком много дождя, и westen побережье слишком сухо. 

5. Самая высокая часть Австралии, и почти все горы - около побережья. Целая центральная часть страны суха; никогда не идет дождь, нет никаких больших рек и никакой воды там. Таким образом нет никакой очень богатой жизни растений в Австралии, кроме на востоке и юго-востоке. 

6. Австралия - важный производитель и экспортер первичных продуктов: шерсть, мясо, сахар, фрукты, черные, угольные, железные, медные, ведущие, золотые и так далее. 

7. Большинство фабрик расположено около больших городов. Есть 5 (пять) большие города в Австралии: Сидней, Мельбурн, Аделаида, Перт и отрава bris. Эти города - также главные порты страны. 

8. Канберра была особенно запланирована как капитал. Это - quriet город. Все gover- ment здания расположены там. Там никакие индустриальные заводы в городе. Приблизительно 300000 человек живут в Канберре. 

9. Сидней - самый старый и наибольший город в Австралии. Это было основано в 1788. Сидней - большой индустриальный центр. Приблизительно 3 миллиона человек теперь живут в городе.

